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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 94  din 21.02.2023, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 16 consilieri locali. Absentează următorii 
consilieri locali: Darabă Iulian – Cezar, Gavril Elena și Mateiciuc Silviu – Nicolae. 
 Dl. primar se află în concediu de odihnă, atribuțiile acestuia fiind preluate de dl. 
viceprimar, ing. Constantin Bulaicon. 

 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
ordinară, astăzi, 27 februarie  2023. Ați primit materialele. Supun aprobării ordinea de zi, 
cu patru  proiecte de hotărâre suplimentare. Alte propuneri? 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:   
              1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.01.2023  şi 02.02.2023; 
              2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli  pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              3.  Proiect de hotărâre privind încheierea unui Protocol de colaborare între 
Ministerul Muncii și Solidarității Sociale(MMSS) și UAT Fălticeni, județul Suceava, 
având ca obiect asigurarea colaborării interinstituționale a MMSS cu UAT Fălticeni 
în cadrul proiectului „HUB de Servicii MMSS – SII MMSS, Cod MySmis 130963 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            4. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unei  suprafețe de teren și modificarea anexei la  Inventarul 
bunurilor aparținând domeniului privat - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
             5. Proiect de hotărâre privind închirierea unui spațiu din proprietatea privată 
a Municipiului Fălticeni, situat în incinta imobilului din str. Ion Creangă, nr. 1, 
parter, Partidului Alianța pentru Unirea Românilor – Filiala Fălticeni - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            6. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafeţe de teren aparţinând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de 
preempţiune al proprietarilor construcţiilor - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin 
Bulaicon; 



 7. Proiect de hotărâre privind transformarea unei funcţii publice din aparatul 
de specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
            8. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”PUD – 
PLAN URBANISTIC DE DETALIU  pentru  construire  locuinţă (P), anexe 
gospodărești, împrejmuire și branșamente utilități generat de imobilul situat în 
județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, str. Caporal Ciofu, nr. 18, 
identificat prin nr. cadastral 39488”, proprietatea Rusu Andrei și Rusu Mihaela - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”PUD – 
PLAN URBANISTIC DE DETALIU  pentru  demolare construcție C4 – Anexa + 
construire locuință (P+E), foișor și împrejmuire , generat de imobilul situat în 
județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, strada Ana Ipătescu nr. 293, 
identificat prin nr. cadastral 40996, proprietatea Bendescu Vlad - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            10. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ 
pentru „ Introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii: stație 
PECO, spălătorie, spațiu comercial și locuințe tip duplex”, generat de imobilul 
situat în judeţul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, strada Tudor 
Vladimirescu, f.n., identificat prin nr. cadastral 41950, proprietatea S.C . WOOD 
CHIPPER S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             11. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din Primăria municipiului Fălticeni şi instituţiile 
subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   12. Proiect de hotărâre privind comasarea/dezmembrarea unor imobile, 
proprietatea publică a municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
              13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de asociere între UAT – 
Municipiul Fălticeni, prin Consiliul local al Municipiului Fălticeni, județul Suceava 
și UAT – Județul Suceava, prin Consiliul Județean Suceava, pentru realizarea 
obiectivului de investiție:„ Reabilitare, modernizare, consolidare și extindere bază 
nautică din municipiul Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului privind asigurarea 
resurselor umane, materiale şi financiare necesare gestionării situaţiilor de urgenţă 
în anul 2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     15. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru „ Întocmire PUZ  în vederea alipirii CP 32480 și CP 41787 pentru construirea 
unei zone de locuințe colective cu regim de înălțime D+P+2E+M, locuri de parcare, 
loc de joacă pentru copii, amenajare spații verzi și racorduri/branșamente utilități”, 
generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, 
str. Sublocotenent Grigoraș, f.n., identificat prin nr. cadastrale 32480 și 41787, 
proprietatea S.C. NOVA SOFIA – SARA TUR S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
              16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru 
obiectivul de investiții „REABILITARE, MODERNIZARE, CONSOLIDARE ȘI 
EXTINDERE BAZA NAUTICĂ DIN MUNICIPIUL FĂLTICENI” - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

   17. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului  
Fălticeni a unui bun imobil  în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 



dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

18.  Proiect de hotărâre privind schimbarea destinatiei imobilului situat pe str. 
Mihai Eminescu, nr. 2, proprietatea publica a Municipiului Falticeni, din imobil cu 
destinație sanitară în imobil cu destinația de unitate de învățâmânt preuniversitar 
de stat si modificarea denumirii acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman;  

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea normelor procedurale pentru 
achiziționarea de servicii de creditare bancară și a documentatiei pentru atribuirea 
contractului de servicii de acordare a unui credit pe termen ling în valoare de 
33.475.000 lei - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 16 
voturi „pentru”.  
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv  procesele – verbale 
ale şedinţelor din data de 27.01.2023 și 02.02.2023. 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot 
procesele-verbale ale ședințelor din data de 27.01.2023 și 02.02.2023, acestea fiind 
aprobate cu unanimitate de voturi, respectiv  cu 16  voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli  pe anul 2023 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ați primit materialele și, așa cum 
am mai spus, sunt câteva modificări la proiectul cu bugetul și anume: Colegiul Vasile 
Lovinescu solicită virări de credite la activitatea autofinanțată: 7.000 lei.   

    Școala Gimnazială „Alexandru Ioan Cuza” solicită pentru copiii cu cerințe 
educaționale speciale,suplimentarea cu 3.300 lei, sumă pe care am redistribuit-o de la 
Colegiul Tehnic „Mihai Băcescu”, care avea economii. Majorarea bugetului local cu  
22.500 de lei pe seama taxelor auto, pentru suplimentarea cheltuielilor cu internetul la 
Poliția Locală, pentru racordarea la rețeaua de supraveghere video a unui număr 
suplimentar de 18 camere de supraveghere. Supun analizei și aprobării dumneavoastră 
acest proiect de rectificare buget pe anul 2023. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  15 voturi „pentru”. Dl. 
cons. local, prof. dr. Marius Pintilii nu a participat la dezbateri și nu și-a exercitat dreptul 
de vot.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind  încheierea unui Protocol de colaborare între Ministerul Muncii și 
Solidarității Sociale(MMSS) și UAT Fălticeni, județul Suceava, având ca obiect 
asigurarea colaborării interinstituționale a MMSS cu UAT Fălticeni în cadrul 



proiectului „HUB de Servicii MMSS – SII MMSS, Cod MySmis 130963 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Acest protocol de colaborare 
cuprinde în mod direct implementarea unui sistem informatic integral în domeniul 
asistenței sociale, care aduce facilități, cum ar fi cea de depunere online a cererilor 
cetățenilor, posibilitatea de consultare a dosarelor, instrumente de verificare încrucișată 
și așa mai departe. Supun analizei și aprobării dumneavoastră și acest proiect de 
hotărâre. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei  
suprafețe de teren și modificarea anexei la Inventarul bunurilor aparținând 
domeniului privat - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Această suprafață de teren este 
deja în inventarul nostru, dar în momentul când s-a făcut măsurătoarea, s-a constatat că 
erau 9 m.p. diferență. Dorim îndreptarea acestei erori. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind închirierea unui spațiu din proprietatea privată a Municipiului Fălticeni, 
situat în incinta imobilului din str. Ion Creangă, nr. 1, parter, Partidului Alianța 
pentru Unirea Românilor – Filiala Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Conform legii, administrația 
publică locală este obligată, la cererea partidelor, să pună la dispoziție sedii, atunci și 
când se poate. În cazul acesta,  aici avem posibilitatea.  Partidul Alianța pentru Unirea 
Românilor  a depus cererea, deci supunem spre aprobare acest proiect. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
   D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: O Întrebare dacă se poate. Ei solicită 
un spațiu unde a fost Policlinica? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Nu neapărat. Ei solicită 
un spațiu.  Și e undeva, în lateral de Policlinică. 
   D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Știam, că spunea domnul Primar că 
în incinta Policlinicii, sunt spații doar pentru desfășurarea de acte medicale, de asta am 
întrebat. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: E separat. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13  voturi „pentru”, un vot 
„împotrivă” (dl. cons. local, ing. Moroșanu Gabriel) și 2 „abțineri” ( dl. cons. local, ing. 
Stoica Cozmin și dl. cons. local, ing. Drăgușanu Octav – Anton). 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind vânzarea unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempţiune al proprietarilor 
construcţiilor - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Potrivit art. 364 (1) din  Codul 
Administrativ,  în cazul vânzării unui teren aflat în domeniul privat  al unității  
administrativ- teritoriale pe care sunt ridicate construcții, constructorii de bună credință 
ale acestora beneficiază de dreptul de preemțiune la cumpărarea terenurilor aferente 
construcțiilor. Toate aceste cazuri sunt în legătură cu acest articol din lege și vă propun 
spre aprobare. 
   D-na consilier local, as.med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind  transformarea unei funcţii publice din aparatul de specialitate al primarului 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Transformarea unui post din 
inspector clasa I - principal, în inspector  clasa I - debutant. La noi avem o situație  la 
Compartimentul Situații de Urgență.  Unul din salariați a plecat de un an, unul este în 
concediu de creștere copil. Se dorește ca acest post să fie ocupat, l-am transformat, ca 
să putem avea  posibilitatea angajării. Este chiar o necesitate, având în vedere și situația 
de la vecini. Pentru funcția de inspector principal este necesară o vechime de 5 ani, ceea 
ce este greu de întrunit. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”PUD – PLAN URBANISTIC DE 
DETALIU  pentru  construire  locuinţă (P), anexe gospodărești, împrejmuire și 
branșamente utilități generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul 
municipiului Fălticeni, str. Caporal Ciofu, nr. 18, identificat prin nr. cadastral 
39488”, proprietatea Rusu Andrei și Rusu Mihaela - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Următoarele trei proiecte de 
hotărâre sunt cam despre același lucru. În cazul de față este vorba de familia Rusu. 
Pentru a obține acest plan urbanistic li s-a impus obținerea anumitor avize, le-au adus, li 
s-a întocmit planul de urbanism. Sunt posibile 36 de luni pentru adoptarea acestei 
hotărâri, dar încercăm să fim eficienți, să nu ținem lumea să piardă timp.  
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”PUD – PLAN URBANISTIC DE 
DETALIU  pentru  demolare construcție C4 – Anexa + construire locuință (P+E), 
foișor și împrejmuire , generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul 
municipiului Fălticeni, strada Ana Ipătescu nr. 293, identificat prin nr. cadastral 
40996, proprietatea Bendescu Vlad - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Aceeași situație, alt proprietar, 
altă locație. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru „ Introducere teren din 
extravilan în intravilan în vederea construirii: stație PECO, spălătorie, spațiu 
comercial și locuințe tip duplex”, generat de imobilul situat în judeţul Suceava, 
intravilanul municipiului Fălticeni, strada Tudor Vladimirescu, f.n., identificat prin 
nr. cadastral 41950, proprietatea S.C . WOOD CHIPPER S.R.L. - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Similar, doar că e plan urbanistic 
zonal. Supun aprobării. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din Primăria municipiului Fălticeni şi instituţiile subordonate - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ați studiat cu siguranță, e vorba 
de o mărire. Mâine se pronunță Curtea Constituțională vis a vis de indemnizațiile 
primarilor și viceprimarilor la nivel de țară. Am introdus articolul, este până la 10%. Dacă 
trece de 10%, vedem. Analizați și aprobați, dacă sunteți de acord. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14  voturi „pentru”.  D-na 
cons. local, prof. dr. Luminița – Claudia Corbu și dl. cons. local, prof. Gabriel Matei nu au 
participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind comasarea/dezmembrarea unor imobile, proprietatea publică a municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Se dorește construirea Centrului 
de Colectare deșeuri  prin aport voluntar.  A explicat și domnul Primar, știți despre ce 
este vorba. Se poate colecta selectiv, dar a intervenit o problemă în legătură cu o linie 
medie de tensiune. Din  această  cauză, suprafața trebuie întâi comasată și apoi 
dezmembrată în trei. Propun votului și acest proiect.  



   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea Acordului de asociere între UAT – Municipiul Fălticeni, prin 
Consiliul local al Municipiului Fălticeni, județul Suceava și UAT – Județul Suceava, 
prin Consiliul Județean Suceava, pentru realizarea obiectivului de investiție:„ 
Reabilitare, modernizare, consolidare și extindere bază nautică din municipiul 
Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Va fi o reîntregire cu Baza de 
Agrement. S-a aprobat o sumă, dar din păcate cresc prețurile și asta ne afectează. 
Datorită rezultatelor deosebite, care s-au obținut la această bază nautică, Consiliul 
Județean ne sprijină  financiar și acesta este motivul pentru care facem acest acord. 
Suma estimată este de 1.500.000 lei  și  în funcție de nevoile realizării proiectului în 
întregime. 

     D- nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Acesta este doar un acord între 
UAT-uri? Nu acum se stabilește  proporția, cu cât vine fiecare? 

    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Nu. Din discuțiile care au fost, ar 
merge până la 1.500.000 lei. 

    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: În hotărârea de buget nu se face  
referire că se face din bugetul local. Oamenii întreabă, cu cați bani se contribuie. Ca să 
știu ce spun.  

      D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Conform acordului   de 
asociere cu Consiliul Județean, suma cu care finanțează este de 1.500.000 lei. Aceasta 
e suma maximă pe care o alocă Consiliul Județean. Diferența va trebui suportată de noi. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea Planului privind asigurarea resurselor umane, materiale şi 
financiare necesare gestionării situaţiilor de urgenţă în anul 2023 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Acesta are scop prevenirea 
producerii dezastrelor, protejării populației, a mediului, efectelor negative a situațiilor de 
urgență, conflicte armate și așa mai departe. E necesar acest plan,  trebuie întocmit. 
Supun aprobării  dumneavoastră. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Întocmire PUZ  în 
vederea alipirii CP 32480 și CP 41787 pentru construirea unei zone de locuințe 
colective cu regim de înălțime D+P+2E+M, locuri de parcare, loc de joacă pentru 
copii, amenajare spații verzi și racorduri/branșamente utilități”, generat de imobilul 
situat în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, str. Sublocotenent 
Grigoraș, f.n., identificat prin nr. cadastrale 32480 și 41787, proprietatea S.C. NOVA 
SOFIA – SARA TUR S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15  voturi „pentru” și o 
„abținere” (dl. cons. local, ing. Octav – Anton Drăgușanu).      
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
„REABILITARE, MODERNIZARE, CONSOLIDARE ȘI EXTINDERE BAZA NAUTICĂ 
DIN MUNICIPIUL FĂLTICENI” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Pentru demararea investiției, 
prima etapă  ar fi intocmirea si aprobarea studiului de fezabilitate. A fost  întocmit și vi-l 
propun analizei și aprobării dumneavoastră. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind includerea în domeniul public al Municipiului Fălticeni a unui bun imobil  în 
vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba despre creșa care a 
fost edificată în timpul acela record de 4 luni.  Conform Codului Administrativ, clădirile în 
care își desfășoară activitatea instituții publice de interes local de pe raza unității 
administrativ teritoriale aparțin domeniului public. Drept pentru care s-a  întocmit acest 
proiect. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind schimbarea destinatiei imobilului situat pe str. Mihai Eminescu, nr. 2, 
proprietatea publica a Municipiului Falticeni, din imobil cu destinație sanitară în 
imobil cu destinația de unitate de învățâmânt preuniversitar de stat si modificarea 
denumirii acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba despre corpul de 
clădire care a fost reabilitat și predat Școlii Ion Irimescu. Prin Hotărârea Consiliului Local 
a fost revocat dreptul de administrare pentru imobilul Secție de Pediatrie a Spitalului 
Municipal Fălticeni, apoi am cerut avizul de la Ministerul Sănătății pentru acest lucru, s-a 
emis la timpul respectiv, acum supun analizei și aprobării dumneavoastră schimbarea 
destinației acestui imobil. Din destinație sanitară în destinație pentru învățământ. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   



     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind  aprobarea normelor procedurale pentru achiziționarea de servicii de 
creditare bancară și a documentatiei pentru atribuirea contractului de servicii de 
acordare a unui credit pe termen ling în valoare de 33.475.000 lei  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba de acel credit de 
33.475.000 lei,  care nu se supune legii achizițiilor.  Pentru a putea face aceste achiziție 
la momentul respectiv, s-au întocmit aceste norme, care merg pe linia legii, dar  trebuia 
să fie norme separate, ca un regulament. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16  voturi „pentru”.   
    D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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